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Fråga till äldre- & omsorgsnämndens 
ordförande Tony Thorén 

Jag har tidigare ställt frågan om huruvida personer som är placerade i vård 
och omsorgsboenden utanför kommunen kommer att erbjudas platser i 
Tyresö och har då fått svaret att man inte har fått någon förfrågan från 
dessa personer om att flytta tillbaka till något av våra boenden i 
kommunen. 

Jag fick vid det senaste tillfälle jag ställde frågan inte ett svar som bringat 
klarhet i om personerna som berörs erhållit något direkt erbjudande från 
kommunen och önskar därför besked i detta. 

Har kommunen kontaktat dessa äldre och deras anhöriga och ställt frågan 
om man önska en plats på ett vård & omsorgsboende i Tyresö kommun 

 

Peter Freij (M) 


